
 

 

Bestyrelsesmøde i Friluftsrådet Vendsyssel onsdag den 23. november 2022 kl. 17.30-19.30 på 

Rådgivningscenter Nord, Aalborgvej 92, Hjørring 

Deltagere: Thomas, Betty, Benjamin, Bo (via Face Time), Jens   

Afbud: Hanne 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 

Den blev godkendt. 

2.  Godkendelse af referatet fra bestyrelsesmødet den 27. september 2022 

Det blev godkendt. 

3. Mødeplan for 2022-2023 

1. Den fremsendte plan blev gennemgået. Bestyrelsesmøde 25. januar 2023 i Hjørring blev tilføjet. 

2. Årsmødet 21. marts 2023. Hanne undersøger om vi kan være i Frederikshavn, eventuelt på 

    Forsyningen. Benjamin prøver at finde en oplægsholder, der kan snakke om friluftsliv en halv time 

    med tid til en kort spørgerunde. 

 

4. Fredning 

Intet. 

 

5. Nyt fra Friluftsrådet centralt 

1. Udlodningsmidlerne. I alt har 214 projekter fået støtte. En del i vores område, især Brønderslev, nævnte 

    Thomas. 

2. Formandens time 15. december klokken 20.00. Thomas opfordrede til at deltage.  

3. Beklædning. Alle har meddelt, hvilken størrelse, de ønsker. 

4. Nyt udvalg om adgang. Benjamin er udpeget til denne gruppe. Der er møde 1. december i København. 

 

6. Regionen 

1. Møde i regionsudvalget 16. november. Thomas har lavet referat. Men det er endnu ikke udsendt. 

2. Evaluering af regionsseminar 3. november. Friluftsrådet Himmerland-Aalborg havde inviteret til Lindholm 

    Høje, hvor også sekretariatet var repræsenteret. Fra vores bestyrelse havde Hanne, Betty og Benjamin 

    mulighed for at deltage. Emnerne var, hvordan man skriver indsigelser og hvordan kan man tolke 

    adgangsregler. Alle fik noget ud af det. Hanne fik meget ud af at møde andre fra regionen og nogle af de 

    ansatte i sekretariatet. Emnerne var fine. Dog kunne hun have ønsket sig, at der blev givet eksempler på 

    behandling af konkrete sager og hvilket udfald, der kom ud af det. 

7. Nyt fra NS Vendsyssel 

Brugerrådet. Thomas fortsætter som medlem med Betty som suppleant. 

 

 

 



 

 

8. Afholdte møder og kommende møder 

1. Naturpark Tolne. Hanne havde sendt en lille beretning om, hvad der var sket siden sidst. Det ser ud til at 

    skovtårnet har fundet sin placering, og at det nu kommer i gang. Friluftsgruppen arbejder med den 25 km 

    lange Tolnerute, som næsten er på plads på trods af en del udfordringer. Den åbnes 3. juni, hvor  

    naturfolk har budt ind med aktiviteter, og hvor man kan melde sig på forskellige længder af ruter, der alle 

    ender ved Skovpavillonen. Mon Friluftsrådet Vendsyssel kan byde ind med noget? Det skal på 

    dagsordenen næste gang. 

2. Fisketrappen i Bindslev. Der er møde 24. november, hvor Hanne forventes at deltage. 

3. Projektgruppe Tranum Natur National Park. Thomas deltager i møde 12. december. 

4. Projektgruppe Læsø Natur National Park. Thomas deltager i møde 13. december. 

9. Nyt fra kommunerne 

Hjørring Kommune. 

Grønt Råd 24. november. Dagsorden er udsendt. 

Brønderslev Kommune. 

Intet. 

Frederikshavn Kommune.  

1. Grønt råd 24. november. Dagsorden er udsendt. 

2. Grønholdt Skydebaner Understedvej 40. Mail udsendes sammen med dagsordenen. 

Læsø Kommune. 

Intet.  

10. Eventuelt 

Betty havde bemærkninger vedrørende sheltere og adfærden omkring disse. Mere opsyn ville være godt. 

I denne forbindelse nævnte Thomas et konkret eksempel på uhensigtsmæssig brug af en ghettoblaster ved 

et shelter i Bindslev. Det var ulideligt at høre på. 

Jens Kølbæk 


